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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL
SUD

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
POBLES DEL SUD DEL DIA 22 DE FEBRER DE 2022

En el Centre Municipal de l'Alcaldia Pedànea de Castellar-L'Oliveral y altres serveis
municipals situat al carrer de la Poetessa Leonor Perales s/n, de Castellar-L'Oliveral, sent les 18
hores 40 minuts del dia 22 de febrer de 2022, convocat en legal forma, tant presencial com
telemàticament, davall la presidencia del Sr. Borja Jesús Sanjuan Roca, es va reunir en sessiò
ordinaria el Consell de Districte de la Junta Municipal dels Pobles del Sud,   amb l'assitència
presencial dels membres designats pels diferents grups municipals i nomenants per resolució de
l'Alcalde i que formen part del mateix següents: pel grup municipal Compromís, la Sra Raquel
Romero Soler (vocal titular), el Sr. Ernesto Peris Bru i la Sra Mercedes Alabau Siurana (vocals
suplents); pel grup municipal Socialista, el Sr. Francisco Jose Bayona Trivaldos (titular); pel grup
municipal Popular, el Sr.Fernando Molina Bellido i   la Sra. Cristina Peris Planells (vocals
titulars) i pel grup municipal VOX, el Sr. Vicente Quilis Castelló (titular). El Sr. Pepe Caballer
Torrent (vocal titular pel grup municipal Socialista) s'incorpora en la deliberació del punt 4.
Actua com a secretaria, la Sra. Nuria Compañ Barco i s'ha excusat la assistència de la Sra. Mar
Velarte Quilis pel grup municipal Ciutadans, per trobar-se malalta. 

Constituint quòrum suficient, el President obri la sessiò, demanant disculpes pel 10 minuts
de retras, per a tractar els següents assumptes que figuren en l'ordre del día:
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, si és el cas, de l'Acta de la sessió ordinària de 13 de desembre de 2021 del
Consell de Districte de Pobles del Sud.

Per part del Sr. President es pregunta si algun membre del Consell de Districte ha de
formular alguna observació a l'acta de la sessió de 13 de desembre de 2021, que ha sigut
distribuïda juntament amb la convocatòria de la present. 

Considerant que l'article 91 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic
de les Entitats Locals aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre i l'article 68 del
Reglament Orgànic del Ple, estableixen que només cal esmenar errors materials o de fet, així com
que si ningú manifesta objeccions ni oposa reserves o observacions, l'acta es considerarà
aprovada per unanimitat. 

Observacions: La Sra. Cristina Peris Planells (vocal pel grup municipal Popular) intervé
dient que “nosaltres presentarem una moció dels serveis sanitaris i que es va aprovar per
unanimitat una moció alternativa en la qual vam dir que per a votar a favor havien d'incloure que
els informes i les reunions que ens va dir la vocal que havien tingut i les pròximes que s'anaven a
tindre que ens informaren els vocals. Llavors, ara hem rebut l'acta i en aqueixa moció alternativa
no posa això dels vocals.”

El President intervé dient que imagina que haurà sigut un error en transcriure la moció. 

La Sra. Peris continua dient que haurà sigut un error, una omissió…; que posa als alcaldes
de pobles, però no ens posa als vocals i que van fer bastant recalcament en això; seria un requisit
per a poder votar a favor…, i ara veiem que no està. 

El President contesta que s'incloga en l'acta, que s'incloga en els punts d'acord.

La Sra. Peris pregunta: "Com podem veure ara que en eixa acta s'ha posat això? Ens ho feu
arribar?"

El Sr. President contesta que se'ls enviarà l'acta amb aqueixa excepció i ja està. S'arreglarà
perquè és així. S'acorda que va ser així, que van fer el canvi “in voce”. 

No havent-hi més salvetats a l'acta, el Sr. President sotmet a votació l'acta de la sessió de
13 de desembre de 2021, amb la modificació indicada que ha comentat la Sra. Cristina Peris,
aprovant-se per unanimitat dels vocals presents. 

Antes de pasar al siguiente punto del orden del día, el Sr. Presidente da la bienvenida a la
nueva Secretaria de la Junta, no habiéndolo hecho antes por las prisas, Nuria Compañ Barco,
quien agradece la presentación.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Donar compte del nomenament per l'Alcaldia de dos noves vocalies, a proposta del Grup
Municipal Compromís.
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La Presidència dona compte al Consell de Districte del nomenament de dos noves vocalies,
a proposta del Grup Municipal Compromís, que ja estan operatives. En concret, per la Resolució
d'Alcaldia número 54, de data 10 de març de 2021, es nomena un nou vocal en el si del Consell
de Districte de Pobles del Sud, a proposta del grup municipal Compromís per València derivada
de la dimissió com a vocal titular de Salvador Ramos Sancho i que, per una altra Resolució
d'Alcaldia, la número 87, de data 14 de maig de 2021, es nomena un nou vocal en el si del
Consell de Districte de Pobles del Sud, a proposta del grup municipal Compromís per València
per substitució com a vocal suplent de Laura Felip Forés i, en conseqüència, es modifica
parcialment els nomenaments efectuats per Resolució d'Alcaldia Z-381, de 27 de novembre de
2019, quedant com segueix:

Junta Municipal de Districte Pobles del Sud:

Grup Compromís per València:

Titular: Carolina Soriano Alabau, que substitueix a Salvador Ramos Sancho.

Vocal Suplent: Elies Ibañez i de l'Amo, que substitueix a Laura Felip Forés.

ACORD

El Consell de Districte  de la Junta Municipal dels Pobles del Sud QUEDA
ASSABENTAT dels referits nomenaments.

3 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Nomenament de Coordinador/a del Grup de Treball de Igualtat, Educació. Benestar Social,
Sanitat i Consum

PROPOSTA

Per acord del Consell de Districte de data 13 de febrer de 2020 es van crear cinc (5) grups
de treball, nomenant-se els coordinadors d'aquests, a proposta del President. 

Tenint en compte la dimissió com a vocal titular, representant del grup polític municipal
Compromís, de Salvador Ramos Sancho que, al seu torn, era el coordinador del grup de treball de
Igualtat, Educació, Benestar Social, Sanitat i Consum, de conformitat amb el que es disposa en
l'article 69 del Reglament Orgànic d'Organització i Funcionament aprovat definitivament el
28/01/2021 (BOP de 9/02/2021), amb entrada en vigor el 24/02/2021, per la Presidència es
proposa la designació de la vocal Mercedes Alabau Siurana com a coordinadora del grup de
treball de Igualtat, Educació, Benestar Social, Sanitat i Consum.

ACORD

Sotmesa a votació la proposta, el Consell de Districte de la Junta Municipal dels Pobles del
Sud per UNANIMITAT dels vocals presents APROVA la propuesta assenyalada.
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4 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Elevació al Consell de districte de l'aprobació d'activitats per l'any 2022 dels grups de treball de
la Junta municipal de Pobles del Sud.

Por la Presidencia se expone las propuestas de actividades recibidas de los diferentes
grupos de trabajo señalando: “En concret, com sabeu, tenim un pressupost de 14.397€ per a les
activitats de la Junta en tot l'any. S'han rebut activitats per un import superior com sempre passa
afortunadament perquè això demostra ganes…, i el que hem fet com a proposta, en aquest cas,
és delimitar el nombre d'activitats o de vegades que es repetisca cada activitat per a tractar de
no deixar cap activitat fora i que totes foren presents de les quals estaven proposades en els
diferents grups de treball. En concret, s'han presentat:

- una obra de teatre, que tindria un pressupost de 2.662€;

- quatre sessions de cinema fòrum per import de 2.680€;

- un concurs literari escolar amb un pressupost de 1.200€;

- una activitat de teatre, en aquest cas, infantil, per 3.840€ de pressupost i seria en els huit
pobles;

- dos concerts de tres bandes de música, que tindrien un cost total de 3.000€ i

- una activitat que es repetiria set vegades de passejos per l’horta i per la marjal, que ja
s'ha presentat altres anys i en altres exercicis, amb un cost total de 750€.

En total la quantitat aprovada seria 14.132€  i estaria molt pròxima al pressupost màxim
que eren 14.397€.

Aquestes són les activitats que han arribat i que els diferents responsables o coordinadors
dels grups de treball han treballat i han proposat i que hauríem d'aprovar ací en el Ple del
Consell de la Junta.”

DEBATE

El Sr. Fernando Molina, vocal pel grup municipal Popular, pregunta sobre l'activitat de
Teatre Infantil, si ha dit si era per als huit pobles. 

El Sr. Sanjuan contesta que sí; seria un taller participatiu en el que ens aproparem de
manera viva a l’art sonor i a la música experimental amb una duració de 90 minuts per a xiquets,
adolescents i jovens i serien 8 sesions per a dur la activitat als 8 pobles. El nom, en concret, és un
poc difícil de pronunciar, és RUMTRUMCACHUM i cada sessió té un cost de 400.- € +IVA. 

Pren la paraula la Sra. Cristina Peris Planells, vocal pel grup municipal Popular, per a
manifestar que entén que totes les activitats són en cada poble. 

El Sr. President contesta que no, que totes les activitats no són en cada poble. Seria el
teatre, una única obra que hauríem de decidir en quin poble quan ho programe la Junta; una
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sessió de teatre seria 2.662 €. En concret, torna a dir les activitats per ordre: la primera seria la
ruta per l’horta de Castellar-L’Oliveral i la marjal oberta a totes les persones de tots els pobles.
Serien cinc sessions, no set. Despres el intercanvi o festival de bandes de l’albufera; seria un
concert de bandes de l’Albufera, concretament dues de Castellar: Unió Musical de Castellar i
Centre Instructiu Musical i la Societat instructiu musical El Palmar; tres bandes en total i és faran
dues concerts: un, en el Palmar i un altre, a Castellar. Això seria exactament 3.000 €: 1.000 €
d'aportació a cadascuna de les bandes. Després tendríem l’activitat que estàvem comentant que
seria en els huit pobles. Despres el concurs literari que seria oberta la participació de xiquets,
xiquetes i joves de tots el pobles del sud amb un cost de 1.200 €. El cinema-fòrum, que es
tractaria de 4 vídeo-fòrum que estaria per determinar els quatre pobles, que tractaríem de no
coincidir amb els que ja tenen altres activitats perquè tots els pobles tinguen almenys un parell
d'activitats. El títol de l'activitat és “Mirades per la igualtat”. És un col·loqui entre el públic
assistent i les directores d'aquests audiovisuals. Aquests dos vídeos són: “On estaves tu?” de
María Trenor i “Campiones sense límits” de Paqui Méndez. I l'última activitat és teatre. El títol
de l’activitat és Horta. És un espectacle de teatre per a públic familiar que recupera els valors
arrelats a la terra i als costums valencians més genuïns i ancentrals, tot contemporitzant-els i
adaptant-els als interessos i els coneiximents dels més menuts. És un teatre per a públic familiar.
Aquesta seria una única sessió. Conclou que aquestes són les activitats que han arribat a la Junta i
pregunta si algú té algun dubte, pregunta, aportació o valoració.

La Sra. Peris intervé fent una aportació en relació amb el teatre, que és 2.600€ en una sola
sessió. Diu que està molt bé el teatre, però li sembla un poquet car i la idea que proposa és: "
tenim falles que pertanyen als pobles del sud, que tenim grups de teatre. Entonces, es podria
contractar aquestes falles i mataríem dos pardals d'un tir i el que pogueren cobrar es podria fer
com una espècie de subvenció a la falla i potenciariem un poc lo nostre, els nostres pobles i no
cridar a una companyia de fora i ja està. Seria una proposta; no sé què vos pareix…”

El Sr. Presidente interviene diciendo que respecto de la actividad, aparte de que es un
grupo de teatro de aquí, en concreto, cree que son dos planos completamente diferentes.
Argumenta: “Una cosa es el teatro amateur que, evidentemente hay que apoyar, y otra cosa es el
teatro profesional; que la gente que actúa, que trabaja y la industria que conlleva el teatro tiene
que cobrar unos salarios justos y montar una obra de teatro tiene un coste determinado. Es una
inversión que el Ayuntamiento hace en cultura y una cosa no sustituye a la otra. Una cosa es que
se apoye el teatro fallero y otra cosa es que se deje de contratar teatro profesional porque
evidentemente la cultura exige que se programe y si no se programa cultura y no se pagan
sueldos de actores y de actrices es imposible que haya. Por tanto, yo no creo que una cosa
sustituya a la otra. Otra cosa es que dentro del grupo de trabajo de cultura alguien hubiese
propuesto alternativamente o en adición a lo que ya se ha propuesto que se haga un apoyo del
teatro de las fallas, que es una propuesta muy válida y perfectamente compatible con la
actividad de la Junta, pero yo lo que si no confrontaría es el teatro profesional con el teatro en
este caso, amateur o con el teatro fallero porque una cosa no tiene nada que ver con la otra y yo
creo que es bueno que las administraciones públicas programen cultura; otra cosa es…, es ya a
decisión vuestra, pero yo no cambiaría una cosa por la otra y, sobre todo, intentaría no alterar
en la medida de lo posible las propuestas que vienen de los grupos de trabajo porque no
cambiaría una propuesta del grupo de trabajo por otra que no se ha debatido en el grupo de
trabajo de Cultura, pero independientemente de todo, yo lo que sí que no creo es que una
sustituya a la otra, es decir, que no dejaría de contratar esta por el coste. El coste conlleva el
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salario de los actores, el salario de los técnicos, la escenografía, el equipo de sonido y el
transporte. Son 680.-€ el salario de las actrices; 620.-€ el salario de los técnicos; 450.-€ el
montaje de la escenografía; el equipo de sonido 200.-€ y el transporte de la escenografía 250.-€.
Al final, si queremos contratar una obra de teatro, el montaje no creo que pueda ser inferior y,
evidentemente, hay que pagar el salario de los actores y las actrices y de los técnicos que
participan…”

La Sra. Cristina Peris contesta que no le cabe ninguna duda. Dice que ha sido una
propuesta para próximas votaciones también; que se tenga en cuenta. 

El Sr. Vicente Quilis, vocal por el grup municipal VOX, comenta que li sembla un poc
atropellament, que està a favor de què haja cultura, tradició, festes i activitats a les nostres
pedanies però considera que no ha tingut temps de vore tota la informació i poder valorar que és
més convenient o menys convenient o si està ben repartit,; que tota aquesta informació, diu: 
"podia haver aplegat en temps, fecha i forma, no és tan complicat i aplegar ací...una banda de
no sé què…, una ruta …, però les rutes són en Castellar; en Pinedo no?; en Palmar si? Pense
que açò aixina no es pot votar…"

El Sr. Sanjuan le contesta que las propuestas provienen del trabajo de los diferentes grupos
de trabajo (valga la redundancia) en los que pueden participar todos los vecinos y vecinas que lo
deseen y también todos los vocales. Se dijo en la anterior Junta que la idea, para poder ejecutar
todas las actividades, era aprobar en esta Junta las actividades. Dirigiéndose al Sr. Quilis: "Has
tenido, como todos los vocales, la oportunidad de participar de todos los grupos de trabajo y de
asistir a las reuniones y poder hablar con los diferentes coordinadores de los grupos de trabajo.
No es la primera vez que se plantea la posibilidad de que participéis de estas actividades a los
vocales; probablemente es la primera vez que tú las has escuchado, pero no porque sea la
primera que tengas la oportunidad de escucharlas sino porque hasta que han llegado a la Junta
no habías hablado con los diferentes coordinadores de los grupos de trabajo, que es tan legítimo
como hacerlo, pero no es verdad que no hayas tenido la oportunidad de conocerlas con
anterioridad."

El Sr. Vicente Quilis contesta: “legítimo es informar”.

El Sr. Sanjuan replica: “no solamente puedes estar informado, sino que además puedes
participar”.

El Sr. Quilis contesta: “pero uno trabaja…, y para venir aquí hay que ser más puntual”.

El Sr. Presidente contesta que trabaja como el resto de vocales y sí, ha llegado 12 minutos
tarde hoy a la reunión y ha pedido disculpas al principio, pero eso no exime a nadie de decir que
no se ha podido informar a tiempo. No poderse informar a tiempo, se ha podido informar; poder
proponer a tiempo, se ha podido proponer; no hacerlo es tan legítimo como hacerlo, pero lo que
no cree es que haya que hacer de menos a las personas que han trabajado y decir que así no se
pueden hacer las cosas y esto no se puede apoyar.

El Sr. Quilis contesta que todo su respeto a esa labor, a ese trabajo y, por supuesto apoya
todo el tema de festividades, tradiciones y cultura, pero que le dé tiempo a que pueda valorar. 

 –pregunta-"."¿Qué tengo 24 horas?
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El Sr. Sanjuan contesta que no; un mes, desde la anterior Junta hasta ahora los diferentes
grupos de trabajo han ido trabajando y se ha llegado a esta propuesta.

El Sr. Vicente Quilis pregunta si no se puede mandar un email con la relación.

El Sr. Sanjuan contesta: “es que no solamente se puede mandar un email es que si quieres
puedes participar de las reuniones. Más abierto y participativo que es poder ir, opinar, decidir,
informarte, es difícil hacerlo ya...”

La Sra. Cristina Peris interviene para comentar que en la web, por ejemplo, se hubiese
podido colgar, porque la gente lo podría consultar, es una idea…

El Sr. Borja Sanjuan contesta que se debate en los grupos…y pide que no se traslade una
idea de que es algo que aparece hoy aquí y que nunca se ha hablado antes porque no es cierto.

El Sr. Quilis nadie ha dicho eso, sino que tenga tiempo yo de valorar lo que se ha
comentado y se va a votar. No puedo votar algo sin haber analizado, estudiado o …

Sr. Borja Sanjuan contesta: "...y yo lo respeto, pero que insisto no es culpa de los grupos
de trabajo ni del orden del día."

Sr. Quilis: "es un poco atropellado."

Sr. Sanjuan: "de todas maneras se avisó con un mes, pero…"

Pren la paraula la Sra. Raquel Romero (vocal pel grup municipal Compromís) per a
contestar: "Els grups de treball ja es varen crear fa temps i són grups oberts que pot entrar
qualsevol a participar. És una faena que també la fem de manera altruista com tu dius que vens
ací i treballes pues tots treballem i també dediquem temps que, per cert si ens hem retardat 10
minuts és per això per a treballar i tindreu-ho a punt per aquesta Junta que no és tarea fàcil
encara que estem parlant de 14.000.€, que al final ... mira, els podem gastar en mascaretes,
cridem al germà d’Ayuso  i ens el gastem en mascaretes,  però  no, anem a fer activitats.
Aleshores, les activitats proposades són las que s’han treballat en els diferents grups de
treball  consensuades  pels mateixos coordinadors són les que abans d'esta reunió prèvia hem
consensuat i ara el que anem a fer és traslladar-ho simplement per a votar-ho; no hi ha més
volta de full, no hi ha que debatir més."

La Sra. Cristina Peris pregunta si estes propostes se publiquen en algún lloc.

La Sra. Romero contesta que a partir d’ara quedarà en l’acta.

Sra Peris:  "sí, el acta s'aprova, però ¿les propostes?"

Sra. Romero: "les propostes son proposades pels diferents grups de treball."

Sra Peris: "sí, però si no eres de cap grup de treball, la gent no pot veure-ho en cap lloc si
no participa? On està la participació?"
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Sra. Romero: "anem a vore en els grups de treball queden les actes reflectides."

El Sr. Presidente interviene: "Ho expliquem i passem a votació perquè estem donant'li
voltes a la mateixa cosa. A vore: als diferents grups de treball pot participar qualsevol persona
que vulga participar. Per tant, no solament podem estar informats, si no si encara van, estan
informats i no les agrada o les agradaria fer una altra cosa poden proposar i dir la seua, per
tant, és impossible que  hi  haja més capacitat de participació. Una altra cosa és que la gent
decidisca no participar, però la possibilitat de participar està i, per tant, qualsevol persona ha
pogut no solament estar informada, sinó proposar les activitats que hi ha volgut. En aquest cas,
s’han proposat  aquestes  activitats, si hi haguera altres persones participants i hagueren
proposat altres s’haurien tingut en compte. 

Sra. Peris: "i la gent d’un grup de treball no pot consultar lo que està fent un altre grup de
treball?

Sra. Romero: "és com si s’estiguera posant en dubte el treball que s’ha fet en el grup de
treball."

Por la Presidencia se apela a no entrar en debates cruzados y se aclara: "A ver…para
información de todo el mundo: todo el mundo que quiera puede participar en los grupos de
trabajo, puede estar informado en los diferentes grupos de trabajo. Se se pone en contacto con
los coordinadores o coordinadoras de los grupos de trabajo recibirán toda la información y la
convocatoria de las reuniones. Una vez la Junta toma en consideración las propuestas y se
aprueban aparecerán recogidas en el acta como cualquier otro punto de acuerdo y se
desarrollarán a lo largo del año por la Junta y podrá participar todo el mundo que lo desee. Esa
es la manera de trabajar de todos los grupos de trabajo no desde este año, sino de todos. Si una
persona no se había enterado a estos momentos del funcionamiento de los grupos de trabajo y a
partir de ahora le gustaría participar, estar informado, proponer y hacer cualquier tipo de cosa
respecto de las actividades de su área de interés o de todas, porque se puede apuntar a uno o a
todos los grupos de trabajo, le insto a que se ponga en contacto con el responsable o
coordinador del grupo de trabajo. Hoy, por ejemplo, hemos nombrado a una, Merche, que está
aquí presente y, evidentemente pues podrá participar y estar informado. Lo que no podemos es
hacerlo una vez ya ha pasado; es que esa participación y esa información concluye hoy con la
aprobación, no empieza hoy y, por tanto, hoy lo que vamos a votar es la conclusión de ese
proceso, que es la toma en consideración por la Junta y la aprobación de las actividades y, a
partir de ahí, se desarrollarán y el año que viene, con los 14.000 euros que haya de presupuesto
se podrá volver a iniciar el proceso de trabajo. Se dijo en la Junta de enero, perdón, en la última
Junta que se iban a tratar las actividades para este mes y se han traído; el siguiente años habrá
una Junta también donde se avisará que se van a empezar a estudiar las actividades para que se
propongan parra la siguiente y en ese ínterin es cuando la gente se informa y participa, pero la
participación tiene un principio y un final porque si no, nunca se harían las actividades. Así que
pasamos a votar las actividades propuestas."

ACORD

Sometida a votación la propuesta de actividades, el Consejo de Distrito de la Junta
Municipal dels Pobles del Sud por 6 VOTOS A FAVOR (3 grupo municipal Compromís; 2
grupo municipal Socialista y 1 del grupo municipal Popular -Sr. Fernando Molina Bellido-) y 2
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ABSTENCIONES (1 Sra. Cristina Peris Planells del grupo municipal Popular y 1 del grupo
municipal VOX) de los vocales presentes APRUEBA las actividades propuestas para el año
2022.

Conclusa la votació, la Sra. Cristina Peris justifica que s'absté perquè diu: (dirigint-se al
President) estàs explicant una cosa que ja sabem, però el que jo t'he preguntat no s'ha aclarit.
Insisteix: “… no m'ho has contestat ni tu ni ningú dels quals són ací. La pregunta és molt clara:
Una persona que no està en cap grup no pot consultar una acta si no es dirigeix personalment al
coordinador?

Tras un breve intercambio de opiniones, el Sr. Presidente contesta que puede volverlo a
explicar porque, a lo mejor, no se explica bien...Finalmente, apela al orden y anuncia pasar al
siguiente punto de orden del día, por cuanto se insiste en lo de siempre, que todo el mundo tiene
derecho a preguntar lo que quiera, pero nadie tiene derecho a que le respondan lo que quiere oír,
y eso pasa aquí y en todos los plenos …

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Popular relativa a les deficiències en zones del paviment
en l'àmbit del Passeig Marítim de Pinedo.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y FERNANDO
MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU NOMBRE Y EN EL
DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

El Paseo Marítimo de Pinedo de alrededor de tres kilómetros de longitud, en el que se
encuentran gran variedad de restaurantes, y cuenta con la presencia de gran número de visitantes
a su playa, prácticamente todos los meses del año.

Una de las principales quejas vecinales y de visitantes son las deficiencias por el mal
estado en que se encuentran distintas zonas de su pavimento con desconchados que han
producido muchas caídas de transeúntes.

Ante el nulo mantenimiento y reparación de estas deficiencias existentes desde hace
tiempo, formulamos las siguientes:

                                                PROPUESTA DE ACUERDO

PRIMERA.- Proceder de inmediato a la reparación de las deficiencias existentes en
distintas zonas del pavimento del Paseo Marítimo de Pinedo. 

SEGUNDA.- Instar al servicio municipal de un continuo mantenimiento y limpieza del
Paseo Marítimo de Pinedo.
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TERCERA.- Informar a los vecinos/as, asociaciones vecinales de Pinedo de dichas
reparaciones y del plan de mantenimiento previsto.

La vocal por el grupo municipal Popular, Cristina Peris, da lectura a la moción.

Por el equipo de gobierno, la vocal del grupo compromís, Raquel Romero, planteja una
proposta alternativa de revisió de tot el paviment del passeig marítim per al seu posterior
manteniment. 

La Sra. Peris intervé dient que presenten aquesta moció perquè realment fa falta; fa falta
que el paviment  esté  en bones condicions, immensament  transità, com ha dit abans; fa falta
perquè passen moltes persones majors que poden sofrir una caiguda com de fet ja hi ha passat; fa
falta perquè n’hi ha  deportistes  que van  corrent o van amb la bicicleta o van com siga i
poden sofrir lesions; fa falta perquè donem una imatge pèssima als turistes i fa falta simplement
perquè ens ho mereixem i vostés són incapaços no soles de no arreglar-ho a temps perquè no sé
si es que ni tan sols ho han vist i s’han preocupat d'anar a veure-ho sinó que com fan sempre en
qualsevol proposta o ens presentem una alternativa, en el millor dels casos com ha sigut ací igual
que el que nosaltres diem,  però  canviant alguna parauleta  perquè  no parega que  és  el
mateix, però mai arriben a res. Encara que també els queda l'esperança que els voten que no i en
un temps ho arreglen com si fora una idea i una obra faraònica seua perquè es preocupen i molt
per l’abandono  en el que estan els pobles. Ara no estem abandonats, estem "ningunetxats"
-diu-. Des de el Partit Popular -continua- tenen la certesa de què aquestes votacions i actuacions
seues van calant i molt en els nostres veïns i ho resumeix en una senzilla frase que li va dir una
dona d’ací de Castellar: 

"El  Partido  Popular  propone,  se  rechaza  vuestra  propuesta  y  luego  lo  hacen  desde  el
Ayuntamiento.  Vosotros  dais  las  ideas  que  ellos  no  tienen,
pues muchas gracias al Partido Popular.”

Frases com aquesta son les que les animen a seguir en el seu treball, en pro dels pobles i a
més veure que vostés ens fan cas, perquè no sé si s'adonen compte que sí, ...els arguments que
ens donen  són  increïbles  fins  per a vostés, però diu  més, reparar  aquest  paviment
no  és  un  capritxo  del Partit Popular…, és un dels projectes que  van  presentar en
els pressupostos participatius de Decidim València 2020-2021.

La Sra. Merche Siurana, vocal pel grup municipal Compromís, pregunta -dirigint-se a la
Sra. Peris- per què està contant tot açó ara.

La Sra. Peris respon que està contant tot açó perquè no sap quan van a arreglar el paviment,
segons la seua companya, i com està tant de temps per arreglar que li diga ara després del temps
que està per arreglar que van a pensar si ... ha de contar la història perquè la gent ho sàpia i que
veja el que es pot votar i el que no, i el que es deu i el que no. Tot açò -diu- va ser, com ha dit
abans, un dels projectes del Pressupost Participatiu del  Decidim  València, que el votaren 85
veïns, sent un dels més votats, en un cost de 47.225€. En 2 anys, per el que han pogut veure que
està publicat, encara està en fase de redacció, doncs que li diga que van a fer-ho..., açò ja està, se
supose, que en marxa, però des de fa 2 anys, segons el procés, està un 25% desenvolupat; per
arribar al 100%, que tenim que tindre el paviment 4 o 5 anys més com està? - pregunta. Açò ho
duen -continua- des de  manteniment  d'infraestructures  i al final no  serà  manteniment,
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serà  construcció. Aleshores, clar si  açò  és  una petició que  estan  fent els veïns a través
dels pressupostos participatius també és un fiasco el tema dels pressupostos participatius perquè
ni es fa aquest ni els 88 que hi ha pendents; ni en els 2 últims anys creu que no s’ha fet res. Creu
que des del 2016 encara hi ha propostes sense executar... Conclou dient que vosaltres dieu molt
però a l’hora de la veritat no es fa res i que es queda amb la frase de la veïna de Castellar.

No havent-hi més intervencions, es passa a votar la moció alternativa presentada pel equip
de govern de revisió de tot el paviment del passeig marítim de Pinedo per al seu posterior
manteniment. 

ACORD

El Consejo de Distrito de la Junta Municipal dels Pobles del Sud    por 5 VOTOS A
FAVOR (3 grupo municipal Compromís y 2 grupo municipal Socialista) y 3 ABSTENCIONES
(2 del grupo municipal Popular y 1 del grupo municipal VOX) de los vocales presentes
APRUEBA la MOCIÓN ALTERNATIVA  de revisió de tot el paviment del passeig marítim de
Pinedo per al seu posterior manteniment. 

6 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Popular relativa al muret del passeig marítim de Pinedo.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y FERNANDO
MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU NOMBRE Y EN EL
DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 El Paseo Marítimo de Pinedo de alrededor de tres kilómetros de longitud, existe un murete
que delimita la playa del propio paseo urbanizado.

 Dicho murete está construido de manera intermitente a lo lardo de todo el paseo, lo que
provoca que en los lugares donde es inexistente, se produzcan invasiones de agua de mar o de
arena de la playa al paseo.

  Somos conscientes que la citada intermitencia del murete, está construida
intencionadamente para evitar el efecto presa y puedan desaguar eventuales aguas torrenciales.

 Pero bien es cierto, que estas invasiones suelen provocar charcos y acumulación de arena
en las zonas urbanizadas.

                                                 PROPUESTA DE ACUERDO
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ÚNICA.- Instar a la demarcación costas en Valencia, dependiente del Ministerio de
Transición ecológica, así como al servicio municipal de playas, a aplicar una solución similar al
paseo marítimo de las playas de norte de la ciudad y poner fin a las molestias ocasionadas
derivadas de la intermitencia del murete.

DEBATE

El Sr. Francisco José Bayona Tribaldos, vocal por el grupo municipal Socialista, interviene
diciendo que van a instar al Servicio de Playas del Ayuntamiento para que propongan soluciones
a esta casuística que comenta la Sra. Peris, por eso proponen una moción alternativa consistente
en instar al Servicio de Playas del Ayuntamiento de València que propongan las soluciones a
aplicar a este muro y pregunta si ahora le va a leer la respuesta.

La Sra. Cristina Peris replica que no va a leer nada; lleva muchas cosas escritas, porque
pensaba que le iba a contestar alguna cosa con un poco más de fundamento, pero para que le
proponga una alternativa que dice lo mismo que ella está proponiendo, pregunta para qué le hace
una alternativa. “A ver tú me dices: instar al Ayuntamiento de València para que ponga las
medidas necesarias para solucionar esto y yo te he dicho lo mismo; ¿qué alternativa es?; el no por
el no porque es el del Partido Popular, ¿no?” Continúa: “a vore, duem dos de dos en alternatives
que diguen el mateix que estem dient nosaltres…, perdó però açò ja és un poquet de sectarisme,
de dir és prop que ho presente el partit  popular i canvieu una coma i una parauleta i és el
mateix… açò no es pot aguantar… és que la mateixa… no anem a deixar de proposar  coses
perquè vosaltres ens esteu tombat sempre el mateix, però és que vull que em digues especialment
quina és la diferència entre la meua moció, la meua proposta d’acord i la teua alternativa, quina

 -pregunta.és la diferència, per favor”

El Sr. Bayona contesta que la diferencia es que en su propuesta se propone una solución,
que es la misma que se ha puesto en el norte de la ciudad y nosotros proponemos que el servicio
de playas diga cuáles son las posibles soluciones, no decirles que queremos esto, sino qué
posibilidades hay y, dirigiéndose a la Sra. Peris, la invita a votar a favor de su alternativa al ser
tan parecida a la suya, según ella.

El Sr. Presidente interviene para aclarar que ya se han acabado los turnos; que hay un turno
por cada uno de los grupos para exponer su propuesta y un turno de réplica, y no existe ningún
turno de aclaración.

ACORD

Sometida a votación la MOCIÓN ALTERNATIVA, el Consejo de Distrito de la Junta
Municipal dels Pobles del Sud por 3 ABSTENCIONES (2 grupo municipal Popular y 1 grupo
municipal VOX) y 5 VOTOS A FAVOR (3 grupo municipal Compromís y 2 grupo municipal
Socialista) de los vocales presentes APRUEBA la MOCIÓN ALTERNATIVA  consistente en
instar al Servicio de Playas del Ayuntamiento de València que proponga las soluciones a aplicar
al muro del paseo marítimo de Pinedo.

El Sr. Fernando Molina vol que conste en acta que s’abstén perquè és la mateixa moció
que l’alternativa.
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El Sr. Presdente contesta que ningún problema pero las explicaciones de voto se tienen que
dar en el turno de palabra que cada grupo tiene asignado.

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Popular relativa a la implantació de mesures de
senyalització vial en la carretera El Palmar-Sollana.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

MOCIÓN QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y FERNANDO
MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU NOMBRE Y EN EL
DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

Distintos episodios con accidentes en la circulación vial se han producido en la carretera de
El Palmar-Sollana muy transitada por vehículos.

Desde la Asociación de Vecinos de El Palmar, han denunciado desde hace tiempo el estado
en que se encuentra dicha carretera y en concreto la peligrosidad de una curva situada en la salida
sur del Poble de El Palmar, conocida como la “curva de la sobremesa” y donde se sitúa un puente
sobre el paso de una acequia.

Es procedente la implantación de medidas de señalización vial y badenes reductores de
velocidad en evitación de posibles accidentes.

                                                  PROPUESTAS DE ACUERDO

 PRIMERA.- Instar al Ayuntamiento de Sollana a que implante medidas de señalización
vial en distintos tramos de la carretera El Palmar-Sollana y en especial en el punto de la curva de
referencia en evitación de accidentes.

   Informar a los vecinos/as y asociación vecinal de el Palmar de dichasSEGUNDA.-
gestiones y los resultados de las mismas.

El Sr. Fernando Molina, vocal por el grupo municipal Popular da lectura a la moción, si
bien, modifica algunas palabras de las propuestas de acuerdo que figuran en la moción registrada
que figura , en los términos que se dirán.ut supra

En su intervención señala: “Segons hem pogut observar, in situ, després de registrar la
moció del partit popular s’instal·laren als dies en el pont pivots i lluminosos en la carretera, així
com senyales lluminoses després del pont. Ens passa també en moltes mocions, així com en
vàries Juntes Municipals que, després de presentar les nostres mocions als dies s’executa el que
nosaltres estem demanant.  També hem vist que s’han senyalitzat varies corbes perilloses no
solament aquesta, sinó al llarg de les carreteres.  La proposta  d’acord  que hi ha a la moció
presentada la vaig a modificar en quatre paraules:
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      Primer. Instar a l’Ajuntament de Sollana o Sueca, depenent del terme, que implante
senyalització viària en trams de la carretera Palmar-Sollana-Sueca de  corba  perillosa i de
prohibició de velocitat, a part de les que ja estan implantades per complementar les medides i
evitar més accidents.

     Segon. Informar els veïns i veïnes i a l’associació veïnal El Palmar de les gestions del
mateix, no soles en les xarxes socials, sinó també en cartelleria, ja que hi ha gent que no té
xarxes socials.”

DEBATE

Ernest Peris Bru, vocal pel grupo municipal Compromís, pregunta si ha dit que es van
posar els senyals arran de presentar ell la moció, si ha dit això, contestant-li el Sr. Molina que sí.
El Sr. Peris diu: “El dia de l'accident jo vaig estar allí i si vol preguntar al seu homòleg
de Sueca, al Regidor del Consell Agrari, quan li vaig demanar que fera allò que està fet, que va
ser al dia següent, pregunte a José Luis: quan li ho va  demanar l'Alcalde de El Palmar de
Compromís? Al dia següent li ho vaig demanar i si vol demà mateixa li pregunta perquè no es
van posar de seguida. No vam posar de seguida els senyals perquè no hi havia existències. En el
moment rebem tots els senyals, les vam posar, és a dir que no diga Vosté que això s'ha fet perquè
ho ha dit el partit popular, que no és veritat. Vindre ací a fer-se propaganda és molt bonic, però
ací done fe de què açò s’ha arreglat perquè l'Alcalde de El Palmar li ho va demanar al Regidor
d’Agricultura de l'Ajuntament de Sueca… Perqué de fet, la carretera ni és de Palmar ni és de
Sollana, és de Sueca, està en terme de Sueca. S’ha fet perquè ho ha demanat  l'Alcalde de El
Palmar… aquesta corba està molts anys i mai s'ha fet res i vostès han estat molts anys manant i
ara és quan s’ha ficat alguna  senyal de prevenció. Ara, és a dir, que això també pot dir-ho,
perquè allí han mort per  desgràcia  7 o 8 persones de El Palmar i mai s’ha fet res i ara
en l'últim accident mortal que vaig estar jo allí l'endemà vaig parlar en el Regidor d’Agricultura
i l'home em va dir: Ernest, no et preocupes que en el moment tinga'm el material ho ficarem i
l´home ha col·laborat i és del seu partit, o siga, que pense que cal ser sincers. En definitiva, que
no hi ha moció alternativa perquè ja està fet; que es pot millorar, també, perquè tenim pendent
una reunió amb el diputat provincial de carreteres per  veure  si es pot invertir  un poc  més
en  aquesta  carretera  perquè  és  molt perillosa,  passa  molta gent… i també  cal  tindre
en compte que és una carretera que està en el Parc natural, que tota la senyalització a voltes no
està permesa perquè  té que complir  la normativa del Plan Rector, és a dir, que és un poquet
complicat, però que s’ha fet el que s’ha pogut allí, sí i em consta que l’associació de veïns ho
demanà…, però .. és  molt  bonic  dir ací o en el Ple que s’ha fet perquè ho ha
demanat fulano …o sotano…”

En el turno de réplica, el Sr. Fernando Molina contesta que creu que quan ha parlat no li ha
entés bé; que ha dit que quan ell va presentar la moció, als dies, es van posar els senyals,
independentment que abans hagueren o no stops.

Després, que la mateixa propaganda que ell es fa també li la fan vostés, és a dir, que estan
en igualtat de condicions.

Continua dient que entén que abans no es fera res, però fins ara tampoc s'ha fet res, després
de 7 anys que estan manant, des del 2015 que porten en la legislatura ho han fet ara.
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Ell sap el que s'ha fet i el que no i el que ell ha proposat no s'ha fet encara. El que ha
proposat ha sigut senyals de senyalització viària de prohibició de velocitat i de corbes perilloses.
Hi ha senyals que estan en moltes carreteres de corba perillosa que estan en fosforescent perquè
es vegen bé que és una corba perillosa, que és el que ell està demanant. El que ell està demanant
és que, independentment dels senyals que ja estan posades, és que s'afigen més mesurades de
seguretat perquè hi haja menys accidents, que sap que és un parc natural, però cree que es poden
posar perfectament igual que les que ja hi ha.

I, finalment, diu que és sincer, sobretot. Està dient la veritat perquè ha anat i ho ha vist i
torna a repetir que el que demana és que es pose més senyalització viària per a complementar les
que ja hi ha: la de prohibició de velocitat, perquè la gent sàpia que no es pot córrer allí, que és
seguretat per al vianant, tant del Palmar com si venen de Sollana o de Sueca, i després de corba
perillosa fosforescent que es veja sobretot a la nit i pel dia perquè la gent sàpia quin tipus de
corba és.

El Sr. Vicente Quilis vocal pel grup municipal VOX comenta que la qüestió del Palmar no
sols és aqueixa corba, la corba de la sobretaula, també hi ha altres punts problemàtics com
l'entrada i l'eixida del poble, la circumval·lació, els ponts, el trànsit rodat i volguera que
continuara en aqueixa línia.

ACORD

No habiendo moción alternativa, sometida a votación la moción presentada por el partido
municipal Popular, obtiene el siguiente resultado: 5 VOTOS EN CONTRA (3 grupo municipal
Compromís y 2 grupo municipal Socialista) y 3 VOTOS A FAVOR (2 grupo municipal Popular
y 1 grupo municipal VOX). En consecuencia, QUEDA RECHAZADA la moción.

 

8 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Ciutadans relativa a l'estat del carrer Guadiana de
Castellar-Oliveral.

Pel Sr. President s'exposa que ens han demanat que, per una qüestió de salut de la vocal de
Ciutadans, queden sobre la taula aquesta moció i la següent perquè puguen ser considerades en el
següent Consell de Districte, sent convenient, d'altra banda, que les puga defensar la vocal que
les ha proposades. En conseqüència, no havent-hi cap inconvenient, esta moció QUEDA SOBRE
LA TAULA per al seu tractament en una sessió posterior. .

9 RESULTAT: SOBRE LA MESA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal Ciutadans relativa a la colocació de paperes en la
carretera del Riu-Saler.
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Pel Sr. President s'exposa que ens han demanat que, per una qüestió de salut de la vocal de
Ciutadans, queden sobre la taula aquesta moció i la anterior perquè puguen ser considerades en el
següent Consell de Districte, sent convenient, d'altra banda, que les puga defensar la vocal que
les ha proposades. En conseqüència, no havent-hi cap inconvenient, esta moció QUEDA SOBRE
LA TAULA per al seu tractament en una sessió posterior. 

10 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000007-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal VOX relativa a les oliveras en L'Oliveral.

VICENTE MONTAÑEZ VALENZUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP POLITIC
VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE POBLADOS DEL SUR

Vicente Quilis Castelló, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de Distrito de
Poblados del Sur, presenta la siguiente 

Asunto - Oliveras en Oliveral

MOCION

JUSTIFICACION

Los Olivos situados a la entrada de la Av Ruiz y Comes s/n por la Pedanía del Oliveral a
fecha de hoy, la base cilíndrica o maceteros que los sustentan están todos agrietados y esto sigue
reventando por la fuerza de las raíces de los Olivos, es por ello por lo que se están
desmoronando, bien porque en su día no se plantaron en el suelo directamente y porque no se
tuvo en cuenta la calidad del material cilíndrico o macetero que tiene que frenar la fuerza de las
raíces que ramifica este tipología de árbol. 

Se adjunta fotos; 
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##ANEXO-1833701##
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Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, los siguientes

ACUERDOS

PRIMERO: Instar al Ayuntamiento de Valencia, al saneamiento de los maceteros.

En Valencia a 17 de enero de 2022

DEBAT

Per part de l'equip de govern, intervé la vocal del grup municipal Compromís assenyalant
que la proposta plantejada és inviable. La reparació de les jardineres no és la solució. Des del
Servei de Parcs i Jardins s'han estudiat totes les possibles solucions i s'ha decidit traslladar la
meitat de les oliveres, les que estan davant del parc a un altre lloc perquè obstaculitzen el trànsit
de la gent per la vorera, a més que en l'època de la caiguda de les olives és una brutícia l'oli en la
vorera i suposa un risc per als vianants. Llavors, rebutgen la proposta de reparació perquè per
part dels experts del Servei de Parcs i Jardins han vist que no era viable.

El Sr. Vicente sol·licita aclariment sobre si el tema és que es rebutja la moció no perquè no
es farà res, sinó perquè es reubicaran les oliveres.

La Sra. Alabau contesta que sí, perquè la solució que es proposa en la moció no és la que
s'ha considerat pel Servei de Parcs i Jardins.

El Sr. Quilis diu que l'anava a presentar així però pensava que la tombarien ...

ACORD

Sometida a votación la MOCIÓN ALTERNATIVA, el Consejo de Distrito de la Junta
Municipal dels Pobles del Sud por 3 ABSTENCIONES (2 grupo municipal Popular y 1 grupo
municipal VOX) y 5 VOTOS A FAVOR (3 grupo municipal Compromís y 2 grupo municipal
Socialista) de los vocales presentes APRUEBA la MOCIÓN ALTERNATIVA consistente en
reubicar los olivos situados a la entrada de la Av Ruiz y Comes s/n por la pedanía del Oliveral.

11 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000007-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció presentada pel Grup Municipal VOX relativa a la movilitat reduïda.

VICENTE MONTAÑEZ VALENZUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP POLITIC
VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE POBLADOS DEL SUR

Vicente Quilis Castelló, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de Distrito de
Poblados del Sur, presenta la siguiente
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Asunto- Movilidad Reducida

MOCIÓN

JUSTIFICACIÓN

Con la llegada del buen tiempo y las vacaciones estivales un alto porcentaje de la
población se desplaza en vehículo privado a las playas cercanas de la ciudad, o a las segundas
residencias incrementando la población de Pedanías como el Saler o El Perellonet, con el
incremento del tráfico rodado se amplía la demanda que no la oferta de estacionamientos, siendo
el estacionamiento para personas con discapacidad o movilidad reducida un hándicap para el
disfrute del baño para estas personas. Desde Vox entendemos necesario contar con ciudades
realmente inclusivas y de accesibilidad universal sabiendo además que la Comunidad Valenciana
cuenta con alrededor de 115.000 personas en situación de Dependencia. INE.

Se adjunta fotos;
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##ANEXO-1833739##
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Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, los siguientes 

ACUERDOS

PRIMERO: Instar al Ayuntamiento de Valencia, al estudio de la creación de nuevos
estacionamientos en Perellonet y El Saler junto punto de Salvamento.

SEGUNDO: Instar al Ayuntamiento de Valencia, al estudio de modificación de acera,
obstáculos y la señalización de dichos estacionamientos.

TERCERO: Instar al Ayuntamiento   de Valencia, al estudio de creación de nuevos
puntos de baño accesible mediante rampas móviles o alternativas viables en estas mismas
pedanias.

En Valencia a 17 de enero de 2022

DEBAT

Defensa la postura del govern municipal la vocal pel grup municipal compromís, la Sra.
Raquel Romero Soler dient que aquest govern munipal aposta per llevar totes les barreres que
puguen tindre les persones amb mobilitat reduïda, per tant, i comentant que ja consten espais per
aquestes persones sí que estan d'acord en la proposta de crear nous estacionaments. Per tant,
donen per aprovada aquesta moció.

ACORD

Sometida a votación la moción presentada por el grupo municipal VOX relativa a la
movilidad reducida, el Consejo de Distrito de la Junta Municipal dels Pobles del Sud POR
UNANIMIDAD de los vocales presentes (3 grupo municipal Compromís, 2 grupo municipal
Socialista, 2 grupo municipal Popular i 1 grupo municipal VOX) APRUEBA la moción. 

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grupo Municipal Popular relativa a la Rehabilitació de l'Alquería Coca
en la Pedania de la Torre.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y
FERNANDO MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes
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PREGUNTAS

¿Objeto y características técnicas de dicha rehabilitación a emprender?
¿ Plazo de ejecución previsto de dichos trabajos de mantenimiento y preservación de esta
Alquería?
¿Presupuesto de dichos trabajos?¿Número de partida del presupuesto municipal a
consignar este importe?
¿Uso y destino previsto para la citada Alquería?¿Tiene previsto el Ayuntamiento reunirse
con los vecin@s y asociaciones vecinales del Poble de la Torre para consensuar sus usos
iniciando un proceso de participación ciudadana?

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
SERVICIS SOCIALS

En relació amb les preguntes presentades pels vocals Cristina Peris i Fernando Molina del
Grup Municipal Popular al Consell de Districte de la Junta Municipal de Pobles del Sud, a
celebrar en sessió de 28 de febrer de 2022, amb l’assumpte “Rehabilitación de la Alquería Coca
en la Pedanía de la Torre”, s’aporten les respostes següents:

Objecte i característiques tècniques d'aquesta rehabilitació a emprendre?
Termini d'execució previst d'aquests treballs de manteniment i preservació d'aquesta
Alqueria?
Pressupost d'aquests treballs? Número de partida del pressupost municipal a
consignar aquest import?
Ús i destí previst per a la citada Alqueria? Té previst l'Ajuntament reunir-se amb els
veïns i les veïnes, i associacions veïnals del Poble de la Torre per a consensuar els seus
usos iniciant un procés de participació ciutadana?

En primer lloc, ha de precisar-se que l'Alqueria Coca forma part d'un conjunt de diverses
edificacions i immoble situats en Camí d'Alba 5, 7, 9 i 11 (Entrada Alqueria Coca 5, 7, 9 i 11).
En aquest sentit, de conformitat amb l'Inventari Municipal de Béns i Drets l'Alqueria Coca,
situada en Entrada Alqueria de Coca, núm. 5 i 7, es troba donada d'alta amb el codi d'Inventari
1.E3.19.0146. Al costat d'ella, es troben altres alqueries situades en els núm. 9 i 11 del carrer
Alqueria de Coca que no consten inventariades encara que sí que apareix inventariat al costat de
l'Alqueria Coca una “Parcel·la per a Xarxa Viària junt Autovia V-30 en Sector La Torre” (codi
d'Inventari 1.S3.19.647) de 46.218 m² de superfície, que és part d'una parcel·la adquirida en el
Projecte de Reparcel·lació Forçosa del Sector “La Torre” efectuada per l'Institut Valencià de
l'Habitatge S. A., i que consta inscrita en el Registre de la Propietat de València número 8 com a
finca registral 12.049. En la Nota Simple Informativa d'eixa finca registral es diu que en eixa
finca se situen dues construccions, l'alqueria “de Coca” i la “de l'Oncle Cotofio” (la “Barraca de
l'Oncle Cotofio consta d'alta amb codi d'Inventari 1.E3.19.0145), però no s'esmenta cap altre
immoble. No obstant això, en el visor del programa SIGESPA i en el programa “Google Maps”
s'aprecia que existeix una altra edificació.
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Mitjançant acord adoptat per la Junta de Govern Local en data 14 de desembre de 2018, es
va adscriure a la Delegació de Serveis Socials els immobles situats en el camí entrada Alqueria
de Coca, el primer en els números 5-7, conegut com a 'Alqueria de Coca' i el segon, també de
tipus alqueria, situat al final del camí, en els números 9-11, inventariats en l'Inventari de Béns
Municipal, respectivament, al codi 1.E3.19.146 i com a part del codi 1.S3.647, a l'efecte de
procedir a destinar-los a la realització d'un projecte educatiu i d'habitatge, una vegada fets els
treballs de rehabilitació previstos.

Tenint en consideració l'exposat, en relació a l'Alqueria Coca (Entrada alqueria Coca núms
5 i 7), s'informa:

- Mitjançant acord adoptat per la Junta de Govern Local de data 27 de juliol de 2018, es va
aprovar el projecte bàsic i d'execució de les obres de rehabilitació de l'Alqueria Coca, amb un
pressupost total de 164.740,22 €, contemplant de manera separada la rehabilitació de la planta
baixa per al seu ús administratiu i la rehabilitació de la primera planta per a ús residencial (2
habitatges).

- Iniciats els tràmits per a l'adjudicació del contracte d'obres per a la rehabilitació de la
planta baixa de l'alqueria Coca, mitjançant Resolució CF-25, de data 5 de juliol de 2019, es va
declarar desert el procediment sense que a continuació s'iniciara la tramitació d'un procediment
negociat per a l'adjudicació del contracte d'obra atés que en l'immoble s'havia previst la cessió a
favor de l'associació Escola de Jazz “SEDAJAZZ”.

- Per resolució LL-144, de data 2 d'agost de 2019, es va autoritzar l'ús d'immoble “Alqueria
de Coca”, situat en el camí Entrada Alqueria de Coca 5 i 7, a l'esmentada Associació pel termini
de 4 anys per al desenvolupament de les seues activitats del seu projecte educatiu “ Taller de
música Creativa per a col·lectius amb Diversitat Funcional”.

Pel que respecta als números 9 i 11 de l'Entrada Alqueria Coca, el servei de Serveis
Centrals Tècnics està realitzant les consultes prèvies amb l'Administració Estatal a fi de
determinar el nivell d'intervenció necessari derivat de l'estat ruïnós i el risc existent per a la
integritat física de les persones, a més dels problemes d'insalubritat informat per la Policia Local
en data 27/04/2021, havent-se indicat pel Servei de Benestar Social i Integració que en aquesta
ubicació no s'efectuarà cap projecte i sol·licitant l'adopció de mesures tendents al reforç o, en el
seu cas, a la demolició.

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular relativa a les transformacions en els punts de
llum de l'enllumenat públic d'El Saler.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR
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PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y
FERNANDO MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

  En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes

 PREGUNTAS

  ¿Qué actuaciones de mejoras se van a realizar en el alumbrado público de El
Saler?¿Ámbito de actuación?¿Afecta a zonas de la Devesa de El Saler?
  ¿Número de puntos de luz afectados en esta actuación e ubicaciones?¿Qué clase de
luminarias y tecnología se prevén instalar?
 ¿Cuándo prevé el Ayuntamiento el inicio y plazo de la instalación de referencia?
 ¿Tiene previsto el Ayuntamiento reunirse con la Alcaldesa Pedánea, vecin@s y asociación
vecinal para exponer dicha actuación y pasos a seguir?

 RESPUESTA:

MARIA LUISA NOTARIO VILLANUEVA - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
DE GESTIÓ DE RECURSOS

¿Qué actuaciones de mejoras se van a realizar en el alumbrado público de El Saler?

La instalación del núcleo urbano de El Saler ya ha sido renovada.

¿Ámbito de actuación?

Se ha actuado en las calles comprendidas entre Los Pinares, Canónigo Alcover, Puerto de
La Albufera, y Historiador Betí.

¿Afecta a zonas de la Devesa de El Saler?

En la zona de La Devesa se han renovado completamente los pasillos de acceso desde las
paradas de autobús en Tallafoc de la Garrofera, hasta la totalidad de núcleos urbanos próximos.

¿Número de puntos de luz afectados en esta actuación e ubicaciones?

15. Ubicaciones en la respuesta anterior.

¿Qué clase de luminarias y tecnología se prevén instalar?

Se han instalado faroles Villa con elementos Retrofit de Led PC AMBAR.

¿Cuándo prevé el Ayuntamiento el inicio y plazo de la instalación de referencia?
Las actuaciones ya han sido realizadas.

¿Tiene previsto el Ayuntamiento reunirse con la Alcaldesa Pedánea, vecin@s y
asociación vecinal para exponer dicha actuación y pasos a seguir?
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La Regidoria de Gestió de Recursos tiene una comunicación constante y fluida con la
Regidoria de Pobles de València, así como con los alcaldes y alcaldesas de cada uno de los
Pueblos de la ciudad, y con las diferentes asociaciones de vecinos.

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular relativa a la denegació per l'Ajuntament de la
llicència d'activitat i la reforma a l'Hotel Sidi Saler

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y
FERNANDO MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes

PREGUNTAS

 ¿Causas por las que el Ayuntamiento ha denegado la licencia ambiental del Hotel Sidi
Saler?
¿ Situación administrativa en que queda el expediente de caducidad de la licencia
ambiental para la actividad de Hotel concedida en 1999?
¿Va a tener en cuenta el Ayuntamiento la opinión de los vecin@s y asociación vecinal del
ámbito del Hotel que propugnan su reactivación y uso destinado a centro de mayores?
A partir de ahora ¿qué intención y actuaciones tiene el Ayuntamiento previsto para este
equipamiento de referencia?
¿Ha notificado el Ayuntamiento a los propietarios de las mercantiles estas resoluciones de
referencia?¿Se prevé que acometan por la vía judicial en la defensa de sus intereses?
En caso de que decaiga la concesión, ¿qué Administración o Administraciones van a
asumir el coste del derribo?

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ D'ESPAI
PÚBLIC

En relació amb la pregunta formulada al Consell de Districte de la Junta Municipal de
Pobles del Sud pels vocals Cristina Peris i Fernando Molina, en el seu nom i del grup municipal
popular, respecte de la denegació de la llicència d'activitat i la reforma al Hotel Sidi Saler,
s'informa:

La llicència ambiental no ha sigut denegada, d'altra banda els interessats tenen la
possiblitat de presentar recurs en via administrativa i judicial contra la resolució dictada. A més,
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s'està pendent de rebre acreditació per part de la propietat dels altres extrems indicats en la
resolució BV-133 de 20 de gener de 2022, és a dir, la representació legal del Sr. Juan José Buj i
la presentació de la pròrroga de la concessió demanial.

Consta recepció en data 27 de gener de 2022, de les referides resolucions. 

15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular relativa als presupostos de les Alcaldies
pedànees del àmbito de la Junta Municipal de Districte de Pobles del Sud.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y
FERNANDO MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes

PREGUNTAS

 Detallen de manera pormenorizada el presupuesto y ejecución, así como los conceptos,
diferenciado por alcaldías pedáneas de todas las existentes dentro del ámbito de esta junta
municipal

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

PREGUNTA QUE PRESENTEN ELS VOCALS CRISTINA PERIS I FERNANDO
MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD EN EL SEU NOM I EN EL
DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR

Sobre la base de l'assumpte referenciat, realitzem les següents

PREGUNTES

Detallen de manera detallada el pressupost i execució, així com els conceptes, diferenciat
per alcaldies pedànies de totes les existents dins de l'àmbit d'aquesta junta municipal

RESPOSTA
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HORNO DE ALCEDO   19.906,60

CASTELLAR   28.601,38

PINEDO   21.973,38

EL SALER   20.754,15

EL PALMAR   19.200,57

EL PERELLONET   20.153,87

LA TORRE + FAITANAR   27.189,32

LA PUNTA   22.111,79

Aquestes són les quantitats totals de què disposa cada Alcaldia per a l'exercici 2022, en la
aplicación presupuestaria destinada a la contractació d'activitats culturals i esportives.

No obstant això també es realitzen actuacions per part d'altres Serveis Municipals als
Pobles de València, amb càrrec a les seues aplicacions pressupostàries com a Jardineria
Sostenible, Serveis Centrals Tècnics, i Manteniment d'Obres d'Infraestructures, entre altres.

16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular relativa a les inversions de la Diputació
Provincial en Pobles del Sud de València.

MARIA JOSE FERRER SAN SEGUNDO - PORTAVEU ADJUNTA - GRUP
MUNICIPAL POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y
FERNANDO MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR

 En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes

  PREGUNTAS

¿Objeto e inversión total de la Diputación Provincial de Valencia en les Pobles del Sud  de
Valencia en el horizonte 2022-2023?.¿Desglose por importe y relación de los proyectos en
cada Poble del Sud?¿Plazos de ejecución de dichos proyectos?

¿Criterios que se han atendido para el reparto de dicha inversión en cada Poble del
Sud?.¿Comparación de esta inversión con la inversión destinada en el periodo 2020-2021?

¿Han tenido participación los Alcald@s pedáneos, vecin@s y asociaciones en la elección
de los proyectos aprobados para el periodo 2022-2023?
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¿El Ayuntamiento prevé mantener reuniones informativas de estas inversiones con los
vecin@s y asociaciones vecinales de cada Poble del Sud?

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

En relació amb la pregunta formulada pels vocals Cristina Peris i Fernando Molina, a la
Junta Municipal de Pobles del Sud, en el seu nom i el del grup municipal popular, respecte del les
inversions de la Diputació Provincial en Pobles del Sud de València, s'informa:

 1.- ¿Objecte i inversió total de la Diputació Provincial de València en els Pobles del Sud
de València en l'horitzó 2022-2023? ¿Desglossament per import i relació dels projectes en cada
Poble del Sud? ¿Terminis d'execució d'aquests projectes?

POBLE DESCRIPCIÓ DE LA INVERSIÓ
IMPORT €.

CONCEDIT PER
ACORD DIPUTACIÓ

2022 2023

CASTELLAR-OLIVERAL: Ampliació zones esportives en el centre esportiu 250.000,00 250.000,00 0,00

CASTELLAR-OLIVERAL:

Millora de l’accesibilitat per als vianants del Carrer
Castelló de l’Albufera entre Carrer Escultor
Federico Siurana i Carrer Comare Carmen Soler
Alabau

63.872,82 50.000,00 13.872,82

EL PALMAR: Substitució de fusteries edifici escoles 35.356,21 35.356,21 0,00

EL PERELLONET: Asfaltat Carrer d’entrada El Filero 16.304,75 16.304,75 0,00

EL PERELLONET: Impermeabilització de coberta, substitució de
fusteries i pintura façanes edifici alcaldia 48.507,30 48.507,30 0,00

EL SALER: Adequació accés nord al poble de El Saler 86.515,00 50.000,00 36.515,00

FORN D´ALCEDO:
Ampliació espai enfront de la façana de l’Església,
reordenació jardineres amb nou arbratge i
instal.lació de nou mobiliari

58.358,50 20.000,00 38.358,50

LA PUNTA: Instal.lació de sistema radiofònic 10.000,00 10.000,00 0,00

LA PUNTA:

Renovació asfalt i millora accesibilitat vorera en el
tram comprés entre el pas inferior de la V-15 i Av.
Jesús Morante Borràs, 113, i del 131 a 151 de la
mateixa avinguda

114.000,15 114.000,15 0,00

LA TORRE: Execució de rotonda en l’encreuament d’Av. Real
de Madrid amb carretera d’Alba 44.137,47 15.000,00 29.137,47

LA TORRE: Remodelació de la Plaça de l’Esglèsia amb
perspectiva de gènere 180.952,99 60.000,00 120.952,99

PINEDO:

Asfaltat diversos carrers:aparcament alcaldía, camí
Canal (front Nao Borraset) entrada Valero, entrada
Martí, entrada Molina, entrada La Raso, entrada del
Rullo

83.653,05 83.653,05 0,00

PINEDO: Escenari fixe en la Plaça Major 35.000,00 35.000,00 0,00
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2.- ¿Criteris que s'han atés per al repartiment d'aquesta inversió en cada Poble del Sud?
¿Comparació d'aquesta inversió amb la inversió destinada en el període 2020-2021?

Els criteris per al repartiment venien establits en l'Annex II de la convocatòria d'ajudes del
Pla d'Inversions per a municipis de més de 50.000 habitants per a l'any 2021, aprovada per
l'Excel·lentíssima Diputació Provincial de València per acord del Ple de 18 de maig de 2021,
publicat en el Butlletí Oficial de la Província de València n.º 112 de 14 de juny de 2021, sobre la
base de la població dels diferents pobles.

  3.- ¿Han tingut participació les Alcaldesses i els Alcaldes pedanis, veïnes i veïns i
associacions en l'elecció dels projectes aprovats per al període 2022-2023?

Els projectes s'han determinat després de reunions mantingudes per les Alcaldesses i els
Alcaldes dels pobles i la Delegació de Pobles de València, després de les consultes realitzades a
diferents col·lectius veïnals.

4.- ¿L'Ajuntament preveu mantindre reunions informatives d'aquestes inversions amb els
veïns i veïnes i associacions veïnals de cada Poble del Sud?

L'ajuntament remet la informació a cada Alcalde/ssa, els quals traslladen la informació als
col·lectius veïnals.

17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Popular relativa a colònies felines.
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##ANEXO-1833775##

 

INICIATIVA 
 
 

UNITAT 

89POP - GRUPO POPULAR 

EXPEDIENT O-89POP-2022-000009-00 INICIATIVA NÚM. 7 

TIPUS 

PREGUNTA 

ASSUMPTE 

COLONIAS FELINAS 

ÒRGAN 

CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD 

 
 

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES CRISTINA PERIS Y 

FERNANDO MOLINA A LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUR 

EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL POPULAR 

 

En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes petición de 

información detallado para cada pedanía del sur: 

 

 Número de colonias felinas detallado para cada poble del sud. 

 Ubicación de estas colonias. 

 Número de censo de cada colonia. 

 Número de gatos registrados en cada colonia. 

 Cuántas personas gestoras responsables de cada colonia y cuantas personas 

colaboradoras  

 Número de intervenciones realizadas en cada colonia tanto sanitarias 

(parvovirus, rabia, cura de heridas, …) como de mejora y limpieza de la 

colonia desde la creación de la colonia hasta la fecha 

 Número de esterilizaciones realizadas desde la creación de la colonia hasta 

la fecha 
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En relación a la petición de información sobre las colonias sitas en las pedanías del Sur 

de la ciudad de Valencia se detalla en la tabla adjunta. 

 

HORNO DE ALCEDO: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 
TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

HORNO 

ALCEDO 

CALLE SEDAVÍ 219 5 4 1 

HORNO 

ALCEDO 

CALLE RÍO 

CABRIEL 

301 12 6 6 

HORNO 

ALCEDO 

CALLE 

CREUETA ALTA 

410 7 5 2 

HORNO 

ALCEDO 

PLAZA RÍO 

SEGURA 

581 20 10 10 

HORNO 

ALCEDO 

ENTRADA CASA 

PERICO 

385, 386 38 11 27 

HORNO 

ALCEDO 

CASA 

FELICIDAD 

497 9 5 4 

 

 

CASTELLAR- L´OLIVERAL: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 

TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

CASTELLAR PARKING 

CARAVANAS. 

PICO 

CAROCHE. 

166 10 5 5 

CASTELLAR CARAVANAS 243 13 5 8 

CASTELLAR CALLE ROCÍO 259 10 5 5 

CASTELLAR PLAZA RÍO 

LLOBREGAT 

268 12 6 6 

CASTELLAR CARRETERA 

ALACREUS 

303 6 3 3 

 

 

LA TORRE: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 

TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

LA TORRE CALLE PINTOR 

JOAN MIRÓ 

462 10 8 2 

LA TORRE BARRIO SAN 

JORGE 

629, 630, 631 12 2 10 

LA TORRE SOCIÓPOLIS 694 20 10 10 
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PINEDO: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 

TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

PINEDO PARKING CARAVANAS 261 10 3 7 

PINEDO ENTRADA MARTÍ 293 13 6 7 

PINEDO ESPIGÓN NORTE 36, 496 15 3 12 

PINEDO PARKING FERRERA 106, 107 9 7 2 

PINEDO CALLE MOSSEN CUENCA 313 15 6 9 

PINEDO PLAZA MAYOR 313 8 3 5 

PINEDO ENTRADA LA RASO 382, 383 10 4 6 

PINEDO MONTAÑARES/ENTRADA 

AL RULLO 

514 6 2 4 

PINEDO PARKING MAREMAR 633, 634, 635 23 7 12 

PINEDO CAMPING COLL VERD 638 8 5 3 

 

 

EL SALER: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 

TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

EL SALER ANTIGUO 

POLIDEPORTIVO 

216 5 2 3 

EL SALER CALLE 

TRAVESÍA AL 

MAR 

240 32 20 12 

EL SALER PROXIM. 

CAMPING 

276, 277 23 15 8 

EL SALER URB. LES 

GAVINES II 

285 10 5 5 

EL SALER CAMPING 

JARDINES DEL 

OCIO 

439, 440 25 10 15 

 
 

EL PALMAR: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 

TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

EL PALMAR CALLE 

CAUDETE 

338 10 2 8 

EL PALMAR CALLE 

ALBUFERA 

603 10 6 4 

EL PALMAR CALLE 

IMPRESOR 

LAMBER 

613 15 8 7 

EL PALMAR CALLE 

JESUSSET DE 

L´HORT 

509 5 3 2 

EL PALMAR CALLE CALP 675, 676 8 5 3 
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EL PERELLONET: 

 

PEDANÍA UBICACIÓN COLABORADORES 

Nº CARNET 

TOTAL 

ANIMALES 

MACHOS HEMBRAS 

EL 

PERELLONET 

CALLE 

ESTRIBOR 

658 15 5 10 

EL 

PERELLONET 

CALLE 

ESCOTILLA 

185 15 7 8 

EL 

PERELLONET 

URB. CELLER 124 7 4 3 

EL 

PERELLONET 

GUARDIA CIVIL 314, 315 30 15 15 

EL 

PERELLONET 

ORILLA 

PANTANO 

314, 315 10 3 7 

EL 

PERELLONET 

GUARDIA CIVIL 540 9 6 3 

EL 

PERELLONET 

CALLE VORA DE 

PUNTA 

642 20 10 0 

 

 

Asimismo, la información proporcionada corresponde a la suministrada por cada uno de los 

colaboradores de colonias felinas que informan al personal municipal de la ubicación de las 

mismas. Estas ubicaciones no requieren de autorización siendo este personal receptor y gestor 

de dicha información. Tras su procesado se valora y evalúa para la toma de decisiones y 

solución de la problemática de cada una de las localizaciones que planteen algún tipo de 

necesidad concreta, bien por su localización o por cualquier otra causa. 

Cabe resaltar que debido a la particularidad del comportamiento de los felinos, la formación de 

las colonias felinas responde a un asentamiento natural de los felinos en la práctica totalidad de 

las veces respondiendo a factores de protección, seguridad, etc. 

Independientemente, la gestión de los gatos de las colonias felinas de la ciudad de València y 

sus pedanías está basada en las acciones del personal colaborador del Ayuntamiento 

debidamente acreditados para tal fin que desarrollan sus funciones de manera desinteresada. 

Esta acreditación es la que exceptúa la normativa reflejada en la ordenanza de limpieza que no 

permite la alimentación de los animales en vía pública. 

No obstante, para la gestión de forma ética de una colonia felina, los colaboradores siguen las 

indicaciones según lo dispuesto en el Plan Colonial Felino cuyas bases están publicadas en la 

web municipal, tareas entre las que se encuentra el mantenimiento de la colonia en condiciones 

higiénico sanitarias correctas. 

Por otro lado, los felinos sitos en las pedanías del Sur como los presentes en el resto de pedanías 

y de la ciudad de València se incluyen y contemplan dentro de la zona de actuación del II Plan 

Colonial Felino de Ciudad de Valencia. El citado plan pretende el control de las colonias felinas 

de la totalidad de la ciudad y sus pedanías a través del método de captura, esterilización y 

retorno, al tiempo que se aprovecha este momento para la revisión sanitaria, y desparasitación 

tanto interna como externa de la totalidad de los animales sometidos a dicho método. Este 
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operativo tiene como objetivo el control poblacional de los felinos de las colonias así como su 

control sanitario y una mejor convivencia ciudadana. 

No obstante, la implantación y desarrollo del plan en los diferentes barrios y emplazamientos de 

la ciudad no es simultánea y se rige por criterios técnicos en función de diversos factores, 

habiéndose realizado numerosas intervenciones en las pedanías del Sur. Durante este periodo, 

los colaboradores de colonias felinas que se encargan de gestionar dicha colonia son los 

encargados de comunicar al grupo de rescate de la entidad que gestiona el Núcleo Zoológico 

Municipal la necesidad de atención de alguno de los felinos presentes en el citado 

emplazamiento y se encargará de la atención veterinaria del mismo y traslado al centro. 

Es la actual entidad gestora de dicho núcleo zoológico la encargada de las actuaciones que 

requieran la atención veterinaria de los animales de estas colonias así como de su recogida para 

las operaciones de captura y devolución de los animales sometidos al método CER ( captura, 

esterilización y suelta) y la que dispone de los registros de tales actividades. 

En lo relativo a la información sobre las esterilizaciones realizadas se adjuntan las 

intervenciones quirúrgicas correspondientes el año 2021 llevadas a cabo sobre colonias de las 

pedanías del Sur, habiéndose esterilizado un total de felinos durante el mencionado periodo de 

tiempo. 
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Por último, es necesario recordar que actualmente la gestión del Núcleo Zoológico Municipal 

recae sobre una entidad la cual es la encargada de la recogida de los animales heridos de las 

colonias mediante la acción de su grupo de rescate y la atención veterinaria necesaria para estos 

felinos a través de los servicios veterinarios con los que cuentan por tanto dicha información 

consta en sus bases de datos. 

Asimismo, los servicios veterinarios municipales se encargan de atender las peticiones 

ciudadanas que desconocen las vías de comunicación o que necesitan agilizar, debido a su 

urgencia o a su especial etiología, la comunicación con el grupo de rescate de la citada empresa 

gestora mediando entre las partes y coordinando las diferentes etapas del operativo. 

NUMERO FECHA  Nº COLONIA Nº CARNET Nº EXPTE DISTRITO BARRIO SEXO ESTERILIZACION
278 23/03/2021 738 293 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

279 23/03/2021 738 293 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

282 24/03/2021 738 293 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

283 24/03/2021 738 293 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

284 24/03/2021 738 293 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

345 19/04/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

346 19/04/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

347 19/04/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

348 19/04/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

349 19/04/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

350 19/04/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

427 05/05/2021 POBLATS DEL SUD EL SALER MACHO ESCROTAL

441 10/05/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA LATERAL

479 18/05/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

480 18/05/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

486 19/05/2021 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA VENTRAL

487 19/05/2021 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA VENTRAL

494 20/05/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

495 20/05/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

535 31/05/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA LATERAL

536 31/05/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA VENTRAL

578 09/06/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

579 09/06/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

603 16/06/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA LATERAL

807 20/09/2021 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

808 20/09/2021 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

843 29/09/2021 638 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

844 29/09/2021 638 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

849 04/10/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

850 04/10/2021 505 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

860 05/10/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE HEMBRA LATERAL

861 05/10/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE HEMBRA LATERAL

871 07/10/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

872 07/10/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

873 07/10/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

908 19/10/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

909 19/10/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

915 20/10/2021 POBLATS DEL SUD CASTELLAR-OLIVERARHEMBRA LATERAL

917 20/10/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE HEMBRA LATERAL

918 20/10/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE HEMBRA LATERAL

957 28/10/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE HEMBRA LATERAL

958 28/10/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE HEMBRA LATERAL

966 02/11/2021 556 POBLATS DEL SUD PERELLONET HEMBRA LATERAL

994 08/11/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE MACHO ESCROTAL

995 08/11/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE MACHO ESCROTAL

1011 11/11/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

1025 16/11/2021 638 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

1031 18/11/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE MACHO ESCROTAL

1032 18/11/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE MACHO ESCROTAL

1039 22/11/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

1040 22/11/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO HEMBRA LATERAL

1041 22/11/2021 454 POBLATS DEL SUD LA TORRE MACHO ESCROTAL

1056 25/11/2021 UMA POBLATS DEL SUD EL PERELLONET HEMBRA LATERAL

1057 25/11/2021 UMA POBLATS DEL SUD EL PERELLONET HEMBRA LATERAL

1058 25/11/2021 UMA POBLATS DEL SUD EL PERELLONET MACHO ESCROTAL

1067 29/11/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL

1068 29/11/2021 634 POBLATS DEL SUD PINEDO MACHO ESCROTAL
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18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000007-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal VOX relativa a les ajudes económiques de la
Diputació Provincial de València a les Pedanies.

VICENTE MONTAÑEZ VALENZUELA - PORTAVEU ADJUNT - GRUP POLITIC
VOX

AL PLENO DE LA JUNTA DE DISTRITO DE POBLADOS DEL SUR

Vicente Quilis Castelló, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de Distrito de
Poblados del Sur, presenta la siguiente 

Asunto - Ayudas económicas a las Pedanías

PREGUNTA

JUSTIFICACION

El día 14/12/2021. Se publicó que la Diputación de Valencia invertirá casi 2 millones de
euros en las pedanías de Valencia durante los dos próximos años, en el horizonte 2022-2023. Así
lo detalló este lunes la concejal de Pueblos, Lucía Beamud, quien también explicó que estas son
todas las ayudas que recibirán las pedanías de Valencia por parte del ente provincial a lo largo de
la presente legislatura. Un montante que se equipara al de la legislatura anterior y que se ha
repartido primordialmente atendiendo a criterios de población, por lo que los poblados del sur
serán los que percibirán una mayor cantidad: hasta el 40% del total. Esto supone que, en total, se
invertirán alrededor de 800.000 euros en la zona.

Desglose del reparto:

Castellar - Oliveral- 250.000 € instalaciones deportivas y 63.000 € mejoras de sus calles.

Pinedo - 83.000 €- para asfaltar calles y 35.000 € escenario fijo en plaza Mayor.

El Saler - 86.000 € acceso norte a la Pedanía.

Horno de Alcedo - 58.000 € en mobiliario urbano.

La Torre - 180.000 € Remodelación de la plaza de la Iglesia y 44.000 € una rotonda 

Perellonet - 48.000 € remodelación edificio, impermeabilizar la cubierta y fachada +
16.000 € asfaltar una de las entradas.

Palmar- Intervención del edificio de las escuelas.

Por lo expuesto, se plantea las siguientes preguntas: 
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Primera.- ¿En qué actuaciones concretas piensa invertir la Concejalía de Pueblos con
dichas ayudas en cada pedanía?

En Valencia a 17 de enero de 2022

Vocal de Vox en Distrito de Poblados del Sur

Fdo. Vicente Quilis Castelló

RESPUESTA:

LUCIA BEAMUD VILLANUEVA - REGIDORA DELEGADA - DEL. DE POBLES DE
VALÈNCIA

Al PLE DE LA JUNTA DE DISTRICTE DE POBLATS DEL SUD

Vicente Quilis Castelló, vocal del grup municipal VOX en la Junta de Districte de Poblats
del Sud, presenta la següent:

Assumpte - Ajudes econòmiques a les Pedanies

PREGUNTA

JUSTIFICACIÓ

El dia 14/12/2021. Es va publicar que la Diputació de València invertirà quasi 2 milions
d'euros en les pedanies de València durant els dos pròxims anys, en l'horitzó 2022-2023. Així ho
va detallar aquest dilluns la regidora de Pobles de València, Lucia Beamud, qui també va
explicar que aquestes són totes les ajudes que rebran les pedanies de València per part de l'entitat
provincial al llarg de la present legislatura. Un muntant que s'equipara al de la legislatura anterior
i que s'ha repartit primordialment atenent criteris de població, per la qual cosa els poblats del sud
seran els que percebran una major quantitat: fins al 40% del total. Això suposa que, en total,
s'invertiran al voltant de 800.000 euros en la zona.

Desglossament del repartiment:

Castellar - Oliveral- 250.000 € instal·lacions esportives i 63.000 € millores dels seus
carrers.

Pinedo - 83.000 €- per a asfaltar carrers i 35.000 € escenari fix en plaça Major.

El Saler - 86.000 € accés nord a la Pedania.

Forn d’Alcedo - 58.000 € en mobiliari urbà.

La Torre - 180.000 € Remodelació de la plaça de l'Església i 44.000 € una rotonda.
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Perellonet - 48.000 € remodelació edifici, impermeabilitzar la coberta i façana + 16.000 €
asfaltar una de les entrades.

Palmar- Intervenció de l'edifici de les escoles.

Per tot el que s'ha exposat, es planteja les següents preguntes:

Primera.- ¿En quines actuacions concretes pensa invertir la Regidoria de Pobles amb
aquestes ajudes en cada pedania?

 

RESPOSTA

CASTELLAR-OLIVERAL: Ampliació zones esportives en el centre esportiu

CASTELLAR-OLIVERAL: Millora de l’accesibilitat per als vianants del Carrer Castelló de l’Albufera entre Carrer Escultor Federico
Siurana i Carrer Comare Carmen Soler Alabau

EL PALMAR: Substitució de fusteries edifici escoles

EL PERELLONET: Asfaltat Carrer d’entrada El Filero

EL PERELLONET: Impermeabilització de coberta, substitució de fusteries i pintura façanes edifici alcaldia

EL SALER: Adequació accés nord al poble de El Saler

FORN D´ALCEDO: Ampliació espai enfront de la façana de l’Església, reordenació jardineres amb nou arbratge i instal.lació de
nou mobiliari

LA PUNTA: Instal.lació de sistema radiofònic

LA PUNTA: Renovació asfalt i millora accesibilitat vorera en el tram comprés entre el pas inferior de la V-15 i Av. Jesús
Morante Borràs, 113, i del 131 a 151 de la mateixa avinguda

LA TORRE: Execució de rotonda en l’encreuament d’Av. Real de Madrid amb carretera d’Alba

LA TORRE: Remodelació de la Plaça de l’Esglèsia amb perspectiva de gènere

PINEDO: Asfaltat diversos carrers:aparcament alcaldía, camí Canal (front Nao Borraset) entrada Valero, entrada Martí,
entrada Molina, entrada La Raso, entrada del Rullo

PINEDO: Escenari fixe en la Plaça Major
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19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000025-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta presentada pel Grup Municipal Ciutadans relativa a la situació de les consultes
médiques als Poblats del Sud.

ROCIO GIL UNCIO - MEMBRE - GRUP MUNICIPAL CIUTADANS-PARTIT DE LA
CIUTADANIA

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL MAR VELARTE, EN SU PROPIO
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNIICPAL CIUDADANOS, ANTE EL CONCEJO DE
DISTRITO DE POBLATS DEL SUD DEL AYUNTAMIENTO DE VALENCIA

En anteriores Juntas ya se ha expuesto la necesidad de revisar y de iniciar acciones con
respecto a la situación de las consultas de las pedanías que es muy precaria. En el anterior
Consejo de Distrito se acordó que se daría traslado al órgano competente y se iniciarían las
actuaciones, manteniéndonos informados en cada momento de cada paso.

Por lo expuesto, el vocal que suscribe plantea las siguientes

PREGUNTA

¿Qué acciones se está realizando al respecto?

RESPUESTA:

EMILIANO GARCIA DOMENE - REGIDOR-DELEGAT - DEL. DE SALUT I
CONSUM

¿Qué acciones se está realizando al respecto?

Si la pregunta está relacionada con el anterior Consejo de Distrito en la que se propuso una
moción para instar a la Conselleria de Sanidad Universal y Salud Pública, a la hora de mejorar
los servicios sanitarios referentes a la falta de personal sanitario. Ya se instó y se le dio traslado a
la citada Conselleria de las quejas de los vecinos recogidas en el mencionado Consejo. No
habiendo tenido respuesta oficial de la misma, no obstante verbalmente si nos han comunicado
que la dotación de personal está en función de la población y durante el periodo estival se
refuerza por ser pedanías que acogen mucho turismo, en comparación con el resto del año.

Si a lo que se hace referencia en la pregunta referente al anterior Consejo es sobre la
mejora de las instalaciones de los consultorios, dicha cuestión no es competencia de esta
Concejalia de Salud y Consumo ni de la citada Conselleria.

20 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

Por parte de los/las vocales se efectúan los siguientes ruegos y/o preguntas:
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20.1. La vocal del grup municipal Popular, la Sra, Critina Peris, dona trasllat del prec que li
han fet una vintena de veïns demanant que, tant l'acta com les publicacions de les alcaldies dels
pobles, no sols es facen en valencià sinó també en castellà. Creu que és el que està estipulat, que
s'ha de fer així, però no s'està fent i recorda que estan governant per a tots i per a totes, "pero
también para todos y para todas". Normalment, diu, que està tot en valencià i que hi ha gent que
viu ací i que vol participar però al no ser d'ací no entenen molt el valencià, i menys si el veuen
escrit, i demanen que, per favor, les publicacions i les actes es facen tant en valencià com en
castellà.

La Sra Raquel Romero pregunta a què es refereix amb les publicacions.

La Sra. Peris contesta que per exemple en el Facebook la majoria de les coses està només
en valencià. Si no és que ve una comunicació directament de l'Ajuntament com ara la
convocatòria de les Juntes, que ací sí que ve en castellà i en valencià, les que es publiquen a
través de les alcaldies en Facebook estan només en valencià. 

20.2. Per la vocal del grup municipal Compromís, la Sra Raquel Romero, diu que ella va
fer un prec en una Junta que creu que va ser l'anterior en el qual demanava que les contestacions
a les mocions igual que venien en castellà també vingueren en valencià perquè com som
bilingües, igual parlem en castellà que en valencià. Hi ha un Reglament que és de 14 de maig de
2005, que és el Reglament sobre l'ús i la normalització del valencià al municipi de la ciutat de
València, l'article del qual 5 diu: “1-Les convocatòries a les sessions dels òrgans de govern i dels
altres òrgans, així com les comissions informatives, els ordres del dia, les actes i la resta
d'escrits i documentació dirigida als/a les regidors/es o personal de l'Ajuntament es faran en
valencià, tret d'aquells que demanen expressament la seua traducció. En aquest últim cas #es

.” És a dir, que conste en acta que si ho demanem s'ha de contestar en lesfarà en les dues llengües
dues llengües. És veritat que últimament les contestacions venen en les dues, cosa que és d'agrair,
però que li agradaria que constara en acta per si de cas, per a les pròximes.

20.3. Por el vocal del grupo municipal VOX, el Sr. Vicente Quilis, se efectúa el siguiente 
ruego: "En esta Junta de Distrito en la sesión ordinaria del pasado 30 de junio de 2021, el grupo
municipal VOX presentó una moción. Los acuerdos fueron revisar y localizar en todos los
edificios públicos e institucionales de nuestras pedanías de pueblos del Sur la falta de carteles
para los colegios y cumplir la Ley de Banderas. Y luego también instar al Ayuntamiento de
València y a la a ampliar, si fuera el caso, la partida presupuestaria para poder hacerConselleria 
frente a la subsanación de los edificios públicos. Esta iniciativa de VOX se aprobó por
unanimidad y por supuesto, con vuestra colaboración. Lo digo por si alguien se le ha olvidado y a
parte que está escrito en acta a fecha de hoy, la coalición de Gobierno tiene la casa por barrer en
ese aspecto. En cuanto a esta iniciativa, aparte de que no se ha hecho nada de lo que se acordó,
repito, se aprobó por unanimidad en esta Junta, lo que sí se ha hecho es colgar pancartas de lona
con propaganda en beneficio de vuestro ideal político a costa del erario público en los edificios
de las alcaldías de poblados del Sud. Pues cabe recordar que por ello se infringe la ley de
banderas. Edificios públicos son de todos y únicamente tiene que tener banderas oficiales y no
podemos poner aquí carteles del Real Madrid, del Club de Castellar…, es decir, esto no es al
libre albedrío, son públicos y son de todos. Y a parte que no es la primera vez, es que hay
reincidencia, estáis haciendo un mal uso de nuestros edificios públicos, por lo que desde VOX
pedimos responsabilidad por vuestra parte y depurar responsabilidades donde las hubiere… Y 
además por lo que luego me repliquéis , y por reglamento no podré volver a contestar, acordaos



I
d
.
 
d
o
c
u
m
e
n
t
:
 
l
L
1
k
 
N
7
L
3
 
a
4
U
Y
 
D
S
9
Q
 
R
O
4
M
 
h
d
b
T
 
I
E
k
=

Signat electrònicament per:
Nom Antefirma Data Emissor cert Núm. sèrie cert
NURIA COMPAÑ BARCO SECRETARI/A DE JUNTA MPAL DISTRICTE - JUNTA MINICIPAL DE

POBLES DEL SUD
15/06/2022 ACCVCA-120 1159466971129487196

6052714646877588277
1

BORJA JESUS SANJUAN ROCA PRESIDENT DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD 16/06/2022 ACCVCA-120 3016001039076147394
1187426805523552874

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE FEBRER DE 2022 41

también que por el eslogan de los carteles que estáis poniendo, Teresa tampoco tuvo la
posibilidad de poder defenderse. No olvidéis que estamos por un sitio diciendo una cosa mensaje
y luego hacemos lo contrario…"

Por la Presidencia se contesta a los tres ruegos, aunque aprecia que hay dos prácticamente
iguales, si bien uno reclama la presencia del castellano, y otro, la presencia del valenciano. La
respuesta es que las comunicaciones, y así se trasladará, se harán siempre tal y como dice el
Reglamento, porque los funcionarios públicos se tienen que acoger al Reglamento que aprueba la
Corporación y no pueden saltárselo ni en un sentido ni en el otro. Si el Reglamento dispone una
cosa, evidentemente tendrán que hacerlo así siempre que tengan la opción de optar o si tienen
que hacerlo en las dos lenguas, o como ha leído en el Reglamento de 2005, aunque después está
aprobado el reglamento orgánico y cree que lo regula de una manera diferente, pero bueno, en el
caso de que fuera optativo, así como si lo solicitaran, habrá que acogerse evidentemente a lo que
dispone el Reglamento.

Respecto del siguiente ruego, contesta que las administraciones públicas no incumplen la
ley por poner algún tipo de conmemoración, por ejemplo, de las que se ponen en el
Ayuntamiento de València o en cualquier otro Ayuntamiento que tiene que ver con días
internacionales, con apoyo a causas colectivas... Cree que el Ayuntamiento de València ahora
tiene colgada una que tiene que ver con el Día Internacional del Deporte. Si colgaran alguna del
Real Madrid, él sería el primero en quejarse, pero cree que no, cree que no ha ocurrido. Y en
cuanto a la Ley de Banderas, sí está aprobado y está transmitido al Servicio, y es el Servicio el
que dentro de su presupuesto ejecutará los puntos de acuerdo, pero todas las mociones que se
aprueban se dan traslado de los diferentes servicios.

Por parte de la Sra. Cristina Peris se solicita una aclaración, una puntualización porque no
le ha quedado claro. Por lo que ha dicho el Presidente no es prácticamente lo mismo lo que ha
dicho la Sra. Raquel Romero que lo que ella ha dicho. La Sra. Romero se está refiriendo más a
documentos internos, documentos más oficiales, y ella se está refiriendo a las publicaciones que
van dirigidas a los vecinos en las que sí tiene que utilizarse las dos lenguas y es lo que no se está
haciendo. En este caso, lo que comentaba son las publicaciones en Facebook que se hacen desde
las Alcaldías, que la mayoría solo están en valenciano. Por tanto, el ruego que hacen, que para
eso están los ruegos, ruego de más de 20 vecinos, es que ya que se ponen unas, que se pongan
todas en las dos lenguas, que no cuesta nada. No están incumpliendo nada ni están haciendo nada
raro, simplemente es dar un servicio a personas que, porque no son de aquí o por lo que sea, el
valenciano no lo entienden, no lo hablan… y cree que es lo que se tiene que hacer para garantizar
la participación; que ella está transmitiendo un ruego de los vecinos, que si luego ya no se les
quiere escuchar o no se quiere hacer…

El Presidente aclara que sí están reguladas las dos cosas; que también hay unas normas de
usos lingüísticos en las comunicaciones relacionadas con los perfiles y webs oficiales del
Ayuntamiento. Lo único es que todas las personas que son funcionarios de la Casa y, por tanto,
hacen ese tipo de comunicaciones, lo tienen que hacer acogiéndose al Reglamento, que no es una
cuestión voluntarista, ni porque nosotros aprobemos aquí una cosa diferente se les puede instar a
hacerlo en uno o en otro sentido. Lo único que se puede trasladar es el ruego de que se cumpla el
Reglamento en las comunicaciones que haya.
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Comenta que, a veces, estas cosas tienen que ver con el apoyo y el soporte de lenguas
minoritarias y, por tanto, la lengua preferente de comunicación del Ayuntamiento de València,
que no única, aprobada por el Pleno, es el valenciano. Según el Reglamento que ha leído Raquel
no es voluntario, es en valenciano, salvo que la persona que se dirige a la Administración, solicite
que se le conteste en castellano. Y las publicaciones oficiales que se hacen en Facebook o en
perfiles oficiales del Ayuntamiento tienen que seguir o deberían seguir las normas y los libros de
estilo del Gabinete de Comunicación del Ayuntamiento de València, que identifican la lengua
preferente de comunicación con el valenciano, que no exclusiva. Por tanto, lo lógico, es que haya
una mayoría de publicaciones que estén en valenciano, muchas que estén bilingües y una minoría
que estuvieran solamente en castellano. Eso es lo que dicen las normas aprobadas por el
Ayuntamiento, porque la lengua preferente de comunicaciones es el valenciano, por tal de
potenciarla siendo una lengua minoritaria. Pero dicho esto, una cosa es poder y otras deber, y
teniendo en cuenta que es un ruego que traslada Cristina de los vecinos, se traslada a los
diferentes responsables, en este caso, al Servicio de Comunicación Pública del Ayuntamiento.

21 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONES VECINALES
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##ANEXO-1833509##



I
d
.
 
d
o
c
u
m
e
n
t
:
 
l
L
1
k
 
N
7
L
3
 
a
4
U
Y
 
D
S
9
Q
 
R
O
4
M
 
h
d
b
T
 
I
E
k
=

Signat electrònicament per:
Nom Antefirma Data Emissor cert Núm. sèrie cert
NURIA COMPAÑ BARCO SECRETARI/A DE JUNTA MPAL DISTRICTE - JUNTA MINICIPAL DE

POBLES DEL SUD
15/06/2022 ACCVCA-120 1159466971129487196

6052714646877588277
1

BORJA JESUS SANJUAN ROCA PRESIDENT DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD 16/06/2022 ACCVCA-120 3016001039076147394
1187426805523552874

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE FEBRER DE 2022 44



I
d
.
 
d
o
c
u
m
e
n
t
:
 
l
L
1
k
 
N
7
L
3
 
a
4
U
Y
 
D
S
9
Q
 
R
O
4
M
 
h
d
b
T
 
I
E
k
=

Signat electrònicament per:
Nom Antefirma Data Emissor cert Núm. sèrie cert
NURIA COMPAÑ BARCO SECRETARI/A DE JUNTA MPAL DISTRICTE - JUNTA MINICIPAL DE

POBLES DEL SUD
15/06/2022 ACCVCA-120 1159466971129487196

6052714646877588277
1

BORJA JESUS SANJUAN ROCA PRESIDENT DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD 16/06/2022 ACCVCA-120 3016001039076147394
1187426805523552874

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE FEBRER DE 2022 45



I
d
.
 
d
o
c
u
m
e
n
t
:
 
l
L
1
k
 
N
7
L
3
 
a
4
U
Y
 
D
S
9
Q
 
R
O
4
M
 
h
d
b
T
 
I
E
k
=

Signat electrònicament per:
Nom Antefirma Data Emissor cert Núm. sèrie cert
NURIA COMPAÑ BARCO SECRETARI/A DE JUNTA MPAL DISTRICTE - JUNTA MINICIPAL DE

POBLES DEL SUD
15/06/2022 ACCVCA-120 1159466971129487196

6052714646877588277
1

BORJA JESUS SANJUAN ROCA PRESIDENT DE LA JUNTA MUNICIPAL DE POBLES DEL SUD 16/06/2022 ACCVCA-120 3016001039076147394
1187426805523552874

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 22 DE FEBRER DE 2022 46

          Respeto de la primera intervención del vecino de Moreras, el Sr. Presidente  contesta que
los grupos de trabajo son muchos y que se organizan por áreas, por materias, no por territorios. 
Por tanto, dependiendo de cuál sea la reclamación, iría a un grupo de trabajo oa otro y que si le
parece, como disponemos de su contacto, a través de la ficha, la secretaria le remitirá los
contactos de los diferentes responsables de los grupos de trabajo. Además, le informa que los
coordinadores de los diferentes grupos de trabajo son los vocales de la Junta, representantes de
los distintos partidos políticos dentro de la Junta, y por tanto, competentes para vehicular
demandas de los vecinos, por lo que le invita a ponerse en contacto con ellos.

Por lo que se refiere a la segunda intervención del Presidente de la Asociación de Vecinos
la Unión de La Punta, el Sr. Presidente contesta que cree que hace referencia a alguna moción
consistente en una actuación integral en la Punta, que implicaba muchas medidas que
correspondían a servicios distintos. Evidentemente no le puede decir el estado de ejecución de
cada una de las medidas de memoria, porque no sabía que se lo iba a preguntar. De haberlo
sabido, se podía haber preguntado a cada uno de los servicios previamente para que hubieran
informado sobre el estado de ejecución.Se transmitirá esta pregunta a la Delegación de Pueblos
para que, de alguna forma, centralice toda la información, puesto que había medidas de
urbanismo, de jardines, de limpieza, etc…, y se le pueda contestar.

De forma telemática, las siguientes:
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##ANEXO-1834082##
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##ANEXO-1834084##

Buenas tardes. Desde la Asociación de Vecinos de Pinedo queremos reivindicar la 

falta de ayuda por parte del Ayuntamiento para el control y mantenimiento de la 

playa de perros de Pinedo. Los perros van sueltos, dejando excrementos por todas 

partes y pocos la recogen. También pisotean y juegan dentro de las zonas 

protegidas campando a sus anchas sin que nadie les diga nada. Recordemos que la 

temporada de playa para perros va del 1 de octubre al 14 de junio, por lo que estos 

hechos son inaceptables. Hemos dado parte en muchas ocasiones al Ayuntamiento 

en registro de entrada mediante quejas y adjuntando fotografías. Seguimos un año 

más sin solución alguna. No tenemos presencia de Policía ni para intentar controlar 

que los perros no vayan sueltos, ni para controlar que los vehículos de la gente que 

viene de fuera aparque por el río, en zonas verdes o incluso por encima de las 

aceras. La falta de limpieza es muy evidente desde la pandemia. Hemos notado que 

hay más suciedad, sobre todo, en los alrededores de la playa, donde existe un 

colegio y un campo de fútbol. Es raro a cada dos metros no encontrar suciedad y 

excrementos de perro. También se han enviado quejas adjuntando fotografías con 

registro de entrada y seguimos sin solución. El paseo marítimo está muy 

abandonado, el pavimento está en ruinas, las escaleras que suben a los 

restaurantes están muy dañadas, el carril bici está destrozado. El Ayuntamiento lo 

único que hace es poner una papelera cada dos farolas; que también comentar que 

las farolas están oxidadas, por si no se han dado cuenta. El presupuesto de 

participación de Decidim València es insignificante para todo lo que hay que 

arreglar, por lo que esperamos que llegue esa participación muy pronto y además 

se invierta más para el resto. Por último, recordar que estamos esperando que 

lleguen las ayudas del Gobierno central para regenerar las playas del sur y, sobre 

todo, que se planteen invertir en arrecifes y en escolleras. Es el mejor método para 

evitar la pérdida de arena que padecemos tras cada temporal. Apelamos al 

Ayuntamiento para que medie y lleguen las ayudas lo antes posible. Estas 

deficiencias las hemos comunicado directamente al Ayuntamiento y en varias 

ocasiones en esta Junta de Distrito, pero seguimos sin solución y cada vez va a 

peor, por lo que rogamos nos ayuden a poder solucionar todas estas deficiencias 

que tanto disgustan y apenan a los vecinos y vecinas de Pinedo. Gracias.  
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Cintia Sancanuto Chardí 

Associació Veïnal El Palmar 

AVELPALMAR@GMAIL.COM 

Brutícia als carrers 
Seguretat  
Assignació pressupostària de la JMD 
Zona cardiosaludable 
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Brutícia als carrers 
Des de la pandèmia notem un augment notable de la brutícia als 

carrers i les séquies. Ens consta que s’ha incrementat el servei 

d’agranat i recull de papereres, però hi ha una explosió de turisme poc 

cívic i increment del servei de terrasses d’hostaleria al carrer, que fan 

que augmente el fem (tovalloles, sucrets, puntes de cigarret…) Ens 

agradaría que es faça una crida al civisme i les bones pràctiques dirigida 

a aquest sector. 

 
Seguretat  
Des del confinament s’han notificat nombrosos robatoris a cases de 

camp. Més recentment estem patint violacions de domicilis i comerços. 

Els lladres entren als domicilis quan no hi ha ningú a casa, però tenim 

por que algún dia ocórrega alguna desgracia. Suggerim un reforçament 

de la vigilància. 

 
Assignació pressupostària de la JMD 
Plantejem si la incorporació de la Punta a la Junta de districte suposa 

una modificació de l’assignació pressupostària, tant per a les activitats 

ordinàries de la Junta com per als pressupostos participatius de 

DecidimVLC, que s’han anunciat per districte. 

 
Zona cardiosaludable 
Compartim l’oferiment d’una veïna a informar sobre la instal·lació de 

de desfibril·ladors i zones cardiosaludables, donat el fet que estem un 

poc més lluny de l’assistència sanitària d’emergència que la resta de la 

ciutat. Contacte: IRENE 610805707 
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        El Sr. Presidente contesta respecto del DECIDIM VALÈNCIA, planteado en las dos
intervenciones, que la Concejalía de Participación anunció que va a cambiar el mecanismo del
DECIDIM VALÈNCIA con la finalidad de unir dos convocatorias y que la cuantía de recursos
asignada fuera, en este caso, de 8 millones de euros y de alguna manera permitir que las
poblaciones con menos habitantes puedan tener una asignación garantizada para evitar que
aquellos distritos, que tuvieran más habitantes acapararan más inversiones, y que aquellos
pueblos o barrios con menos no tuvieran nada. De esta forma, está pendiente la publicación de las
nuevas bases para garantizar estos cambios y también el calendario. Esto es lo que está anunciado
por la Concejalía de Participación y no tiene abono en el presupuesto propio de la Junta. Otra
cosa distinta es que el cambio de pueblos que componen la Junta sí que se ha tenido en cuenta en
la asignación presupuestaria para la realización de actividades culturales y de fomento de la
participación básicamente.

Respecto de lo comentado por la vecina de Pinedo de la suciedad de la playa causada por
los excrementos de perros y la falta de control de perros sueltos, que se traslade al Servicio de
Playas una solicitud para celebrar una reunión con la Asociación de Vecinos de Pinedo.

En cuanto a lo apuntado por la AVELPALMAR sobre la falta de seguridad, comenta que,
si no se complica administrativamente, se van a incorporar en breve más Agentes de Policía
Local. De todas maneras, que se traslade al Servicio de Seguridad Ciudadana una solicitud para
celebrar una reunión con la Asociación de Veïns de El Palmar, en la que también esté presente el
Alcalde Pedáneo, para que se pueda trasladar la problemática de primera mano.

Por último, el Presidente anuncia que la próxima sesión ordinaria del Consejo de Distrito
será el próximo día 14 de junio de 2022, a las 18:30 horas.

I no havent hi més assumptes que tractar el President alça la sessió, sent les vint hores i
huit minuts del día 22 de febrer de 2022, de la qual s'esten la present acta que firma el Sr.
President i que la Secretària certifica.


